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Mestské zastupiteľstvo v Levoči 
GDPR 

Z Á P I S N I C A 
č. 18 

zo 18. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Levoči, 
konaného dňa 10. decembra 2024 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program: podľa pozvánky  
Zapisovateľ: Ing. Ľubomíra Čujová 
 
 

1. Otvorenie a program zasadnutia 
 
Primátor mesta Ing. Miroslav Vilkovský, MBA privítal  poslancov, otvoril 18. zasadnutie                   
MZ v Levoči. Konštatoval uznášania schopnosť poslancov MZ. Navrhol návrhovú komisiu, 
overovateľov zápisnice a určil zapisovateľku. Oboznámil prítomných s programom             
podľa pozvánky. Ospravedlnil neprítomných poslancov. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- neboli doručené žiadne návrhy 
- ideme podľa programu, ktorý bol zverejnený 
- po nakladaní s majetkom mesta dáme Všeobecne záväzné nariadenie o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady, drobné stavebné odpady 
- v zmysle VZN závisí aká suma bude v rozpočte 
- návrhová komisia: Mgr. Nikolaj Kučka, MUDr. Ľubomír Murín, Mgr. Eva Chalupecká 
- overovatelia zápisnice: MUDr. Jana Suráková, Radoslav Kellner 
- zapisovateľka: Ing. Ľubomíra Čujová 
- hlasujeme o programe. 

 
UZNESENIE č. 1 
K bodu: Program zasadnutia MZ 

Hl. za  16 proti  0 zdr  1  nehl 2 
 
MZ schvaľuje program MZ. 
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA   
 
 
UZNESENIE č. 2 
K bodu: Návrhová komisia  

Hl. za  17 proti  0 zdr  1  nehl 1 
 
MZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Nikolaj Kučka, JUDr. Ľubomír Murín,              
Mgr. Eva Chalupecká. 
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA       
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UZNESENIE č. 3 
K bodu: Overovatelia zápisnice 

Hl. za  17 proti  0 zdr  1  nehl 1 
 
MZ schvaľuje overovateľov zápisnice MZ: MUDr. Jana Suráková, Radoslav Kellner. 
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA    
 
 
 

2. Kontrola plnenia uznesení  
 
Mgr. Nikolaj Kučka (prednosta) 

- 17. zasadnutie MZ sa konalo 21.11.2024, bolo prijatých 35 uznesení 
- uznesenie číslo 11,12, 15 a 17 sú v plnení 
- ostatné uznesenia sú splnené.  

 
UZNESENIE č. 4 
K bodu: Kontrola plnenia uznesení 

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 2 
  
MZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení zo 17. zasadnutia MZ.  
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA 
 
 
 
 

3. Nakladanie s majetkom mesta 
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Drahomirecký - bližšie vysvetlil. 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- prvým bodom je návrh na úpravu znenia Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 
mesta Levoča 

- vychádzajú s ustanovení zákona o majetku obcí  
- zákon opakovane a naposledy v októbri 2024 prešiel novelou 
- navrhujeme zapracovať tieto novely do jeho znenia 
- z aplikačnej praxe vyplynula potreba niektoré ustanovenia zmeniť resp. doplniť 
- všetky zmeny boli v materiáli vyznačené. 

 
JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA (poslankyňa MZ) 

- čo viedlo k vypusteniu výšky minimálnej kúpnej ceny z obchodnej verejnej súťaže? 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- zákon o majetku obcí takúto možnosť pripúšťa už vyše roka 
- v zásadách sme to nemali, preto sa to doplnilo. 

 
JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA (poslankyňa MZ) 

- máme to teraz tak, že to nebudeme používať? 
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Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 
- samozrejme nič nás k tomu nenúti. 

 
JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA (poslankyňa MZ) 

- nejaký praktický dôvod okrem toho, že zákon to dovoľuje. 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- mali sme súťaže, ktoré boli opakovane neúspešné 
- rozhodnutie či predať alebo nepredať je na MZ 
- poslanci budú vedieť aká je hodnota majetku podľa znaleckého posudku. 

 
JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA (poslankyňa MZ) 

- znalecký posudok považujem za minimum 
- keby sa nerobil neviem si predstaviť ako by sa záujemcovia trafili do hodnoty 

nehnuteľnosti. 
 
UZNESENIE č. 5 
K bodu: Nakladanie s majetkom mesta – zmena Zásad hospodárenia a nakladania 
s majetkom mesta Levoča 

Hl. za  17 proti  0 zdr  1  nehl 1 
 
MZ schvaľuje Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Levoča podľa návrhu, 
ktorý tvorí Prílohu č. 2. 
T: 31.12.2024        Z: Mgr. Drahomirecký 
                      Mgr. Kučka  
 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- mesto má značnú časť svojho majetku poisteného v poisťovni Allianz – Slovenská 
poisťovňa, a.s. na základe poistnej zmluvy z januára 2018 

- boli k nej vypracované dodatky 1 až 6 
- koniec poistenia v zmluve je dohodnutý na 31. január 2025 
- je potrebné obstarať nové poistenie 
- boli oslovené poisťovne Allianz, Premium a Komunálna poisťovňa 
- poisťovňa Allianz nám predkladá návrh na poistenie na 14 250 eur ročne 
- je to menej ako ponuka poisťovne Premium a Komunálnej poisťovne 
- navrhujeme so spoločnosťou Allianz - Slovenská poisťovňa, a.s. uzavrieť dodatok – 

prolongácia poistenia o dva roky, rozšírenie poistných rizík aj na kamery na radnici, 
zmena spoluúčastí z 50 eur na 150 eur z dôvodu zníženia celkového výsledného 
poistného. 

 
UZNESENIE č. 6 
K bodu: Nakladanie s majetkom mesta – poistenie majetku 

Hl. za  17 proti  0 zdr  1  nehl 1 
 
MZ schvaľuje uzavretie Dodatku č. 7 k poistnej zmluve č. 411 025 100 uzavretej dňa 
22.01.2018 medzi mestom Levoča, IČO: 00 329 321, so sídlom: Námestie Majstra Pavla 4/4, 
Levoča  ako poisteným a poisťovňou: Allianz – Slovenská  poisťovňa, a. s. , IČO: 00 151 700, 
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so sídlom: Pribinova 19, 811 09 Bratislava 1 na poistenie majetku mesta a zodpovednosti                    
za škodu s dojednaním poistenia takto:  

Predmet poistenia/poistná suma/poistné riziká: 
1. nehnuteľný majetok tvoriaci budovy, haly a stavby, vrátane ich stavebných súčastí (v zmysle 
prílohy: „Zoznam poisteného nehnuteľného majetku“) – na poistnú sumu 39 940 568,32 eur na novú 
hodnotu; na poistné riziko požiar, úder blesku, výbuch, pád lietadla, víchrica a krupobitie, povodeň, 
záplava, zemetrasenie, výbuch sopky, zosuv pôdy, lavína a ťarcha snehu; voda z vodovodného 
zariadenia, náraz vozidla, dym, rázová vlna, pád predmetov (stromov, stožiarov alebo iných  
predmetov);  
2. stavebné súčasti nehnuteľného majetku v zmysle „Zoznamu poisteného nehnuteľného majetku“, 
v kumulovanej poistnej sume: 20 000 eur (okrem „IT, ONU, S a FO“)   pri poistnom riziku krádež, lúpež 
v mieste poistenia, vandalizmus;   
3. IT, ONU, S a FO pri poistnom riziku krádež, lúpež v mieste poistenia, vandalizmus a prostý 
vandalizmus (bez podmienky prekonania prekážky, s výnimkou povrchového  poškodenia poistených 
vecí, ktoré neobmedzuje ich funkčnosť, t. j. estetické poškodenie) na poistnú sumu 10 000 eur na prvé 
riziko; 
4. hnuteľný majetok tvoriaci výrobné a prevádzkové zariadenia (súbor majetku v zmysle účtovnej 
evidencie poisteného a v zmysle prílohy: „Zoznam umiestnenia poisteného hnuteľného majetku“) –                 
na poistnú sumu 492 322,65 eur na novú hodnotu; na poistné riziko požiar, úder blesku, výbuch, pád 
lietadla, víchrica a krupobitie, povodeň, záplava, zemetrasenie, výbuch sopky, zosuv pôdy, lavína 
a ťarcha snehu; voda z vodovodného zariadenia, náraz vozidla, dym, rázová vlna, pád predmetov 
(stromov, stožiarov alebo iných  predmetov);  
5. hnuteľný majetok – na poistnú sumu 5 000 € pri škodách spôsobených prepätím alebo indukciou                 
na elektrických alebo elektronických  zariadeniach v priebehu búrky; 
6. hnuteľný majetok – na poistnú sumu 492 322,65 eur na novú hodnotu; pri poistnom riziku krádež, 
lúpež v mieste poistenia, vandalizmus;  na poistnú sumu 30 000 eur na prvé riziko;  
7. peniaze a ceniny v trezore - na poistnú sumu 14 000 eur na prvé riziko; pri poistnom riziku požiar, 
úder blesku, výbuch, pád lietadla, víchrica a krupobitie, povodeň, záplava, zemetrasenie, výbuch sopky, 
zosuv pôdy, lavína a ťarcha snehu, voda z vodovodného zariadenia, náraz vozidla, dym, rázová vlna, 
pád predmetov (stromov, stožiarov alebo iných  predmetov)  a pri poistnom riziku krádež, lúpež v mieste 
poistenia, vandalizmus;  
8. náklady po poistnej udalosti („vypratávacie náklady“)  - na poistnú sumu 50 000 eur na prvé 
riziko; pri poistnom riziku požiar, úder blesku, výbuch, pád lietadla, víchrica a krupobitie, povodeň, 
záplava, zemetrasenie, výbuch sopky, zosuv pôdy, lavína a ťarcha snehu; voda z vodovodného 
zariadenia, náraz vozidla, dym, rázová vlna, pád predmetov (stromov, stožiarov alebo iných  
predmetov);  
9. peniaze a ceniny v pokladni  - na poistnú sumu 14 000 eur na prvé riziko; pri poistnom riziku lúpež 
v mieste poistenia;  
10. peniaze a ceniny počas prepravy - na poistnú sumu 10 000 eur na prvé riziko; pri poistnom riziku 
lúpež pri preprave; 
11. sklo  (sklenené výplne dverí, okien) - na poistnú sumu 1 000 eur na prvé riziko pri poistnom riziku 
rozbitie; 
12. kamerový systém: 
 (IP kamera) IPC-HDW5241TM-ASE-0280; miesto poistenia: čakáreň na autobusovej stanici                 

(s. č. 1854), výrobca: Zhejiang Dahua Technology Co., Ltd., dodávateľ: Alkon SV, s. r. o., inventárne 
č.: 1/801/35_A, rok výroby: 2020  – na poistnú sumu 5 366,17 eur;   

 Vnútorné kamery HikVision DS – 2CD2143GO – I(4 mm) – 5 ks; Vonkajšie kamery HikVision DS 
– 2CD 2645FWD – IZS (2.8-12 mm) – 6 ks; Záznamové zariadenie HikVision DS – 7716NI – 14/16P 
– 1 ks; miesto poistenia: radnica (s. č. 2), výrobca: Hikvision Digital Technology CO, Ltd. No 555 
Quianmo Road Binjiang District, Hangzhou 310051, China; dodávateľ: ViON a. s. , Zlaté Moravce, 
inventárne č.: 2/822/19, rok výroby: 2022  – na poistnú sumu 6 052,09 eur; 

na poistné riziko: požiar, priamy úder blesku, výbuch, náraz alebo zrútenie lietadla, víchrica, krupobitie, 
povodeň, záplava, zemetrasenie, výbuch sopky, zosuv pôdy, lavína alebo ťarcha snehu, lom stroja – 
elektronika, vandalizmus, krádež, kúpež, prepätie so spoluúčasťou: 150 eur; 
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13. poistenie zodpovednosti za škodu spôsobenú právnickými osobami na poistnú sumu 
100 000 eur so spoluúčasťou 150 eur. 

Poistené riziká:  
požiar, úder blesku, výbuch, pád lietadla, víchrica a krupobitie, povodeň, záplava, zemetrasenie, výbuch 
sopky, zosuv pôdy, lavína a ťarcha snehu; voda z vodovodného zariadenia, náraz vozidla, dym, razová 
vlna, pád predmetov (stromov, stožiarov alebo iných  predmetov) na poistenú vec, škody spôsobené 
prepätím alebo indukciou na elektrických alebo elektronických zariadeniach v priebehu búrky, krádež, 
lúpež v mieste poistenia, lúpež pri preprave, vandalizmus, prostý vandalizmus, rozbitie, zodpovednosť 
za škodu; lom stroja.   

Spoluúčasť: 
- 166 eur pre všetky dojednané riziká okrem: 
-   50 eur pre riziko krádež, lúpež v mieste poistenia, lúpež pri preprave poistených vecí, 
vandalizmus   
  (vrátane prostého), rozbitie skla a prepätie; 
- 150 eur pre riziko lom; 
- 150 eur pre zodpovednosť za škodu spôsobenú právnickými osobami  

Začiatok poistenia: 01.02.2025 
Doba poistenia:       doba určitá – 2 roky – od 01.02.2025 do 31.01.2027 
Výška  poistného:   14 250 eur  
T: 01.02.2025        Z: Mgr. Drahomirecký 
                      Mgr. Kučka  
 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- v treťom bode navrhujeme TSmL zveriť do správy rekonštrukciu komunikácie                              
na Námestí Majstra Pavla, v gymnaziálnom priechode a na Sirotínskej ulici, mestský 
park Lidl čistinka a el. prípojku na tento mestský park. 

 
UZNESENIE č. 7 
K bodu: Nakladanie s majetkom mesta – zverenie majetku do správy 

Hl. za  18 proti  0 zdr  0  nehl 1 
 
MZ schvaľuje v súlade s ustanovením Článku 8 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 
mesta Levoča v platnom znení zverenie majetku s účinnosťou od 01.01.2025 na dobu neurčitú:  
dlhodobý hmotný majetok odpisovaný, účtovná trieda 02, účet 021: 
- inv č. 2/826/49 - Rekonštrukcia komunikácie – Námestie Majstra Pavla, v obstarávacej cene 
133 304 eur; 
- inv č. 2/826/49 - Rekonštrukcia komunikácie – Gymnaziálny prechod, v obstarávacej cene 
9 302,77 eur; 
- inv č. 2/826/49 - Rekonštrukcia komunikácie – Sirotínska ulica, v obstarávacej cene        
52 492,54 eur; 
- inv. č. 2/826/52 - Mestský park Lidl Čistinka, v obstarávacej cene 293 388,75 eur; 
- inv. č. 2/826/53 - Elektrická prípojka NN – Mestský park Lidl Čistinka, v obstarávacej cene 
808,80 eur; 
do správy Technickým službám mesta Levoča, so sídlom: Levoča, Hradby č. 2,                               
IČO: 35528052.  
T: 31.01.2025        Z: Mgr. Drahomirecký 
                                  Mgr. Kučka 
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4. Všeobecne záväzné nariadenie o miestnych daniach 
a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady 

 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Kamenický  - bližšie vysvetlil. 
 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- predkladám návrh všeobecne záväzného nariadenia o miestnych daniach a miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

- nahrádzame slovo občan slovným spojením fyzická osoba 
- návrh predpokladá zmenu poplatku  za TKO s trvalým alebo prechodným pobytom                     

na území mesta zo 40 eur na 55 eur ročne na osobu 
- navýšenie poplatku za TKO pre fyzické osoby je výrazné, za posledných päť rokov             

to vzrástlo takmer o 120 % 
- suma 55 eur vychádza z kalkulácie, ktorú predložili TSmL 
- nie sú tam zahrnuté náklady za čistenie verejného priestranstva, náklady                           

za administratívu 
- samosprávy sú povinné určiť výšku poplatku za TKO podľa skutočných nákladov 
- suma 55 eur nezodpovedá skutočnej výške nákladov, ktoré máme a touto výškou                        

si neplníme zákonnú povinnosť  
- náklady na odpady nesmú byť dotované. 

 
MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 

- nemilo ma prekvapilo navýšenie poplatku za komunálny odpad zo 40 eur na 55 eur 
- porovnala som si iné mestá s mestom Levoča 
- Spišská Nová Ves po navýšení  poplatok 49 eur, Poprad  49 eur, Kežmarok 42 eur, Stará 

Ľubovňa 40 eur  
- je to neprimeraná záťaž pre občanov mesta Levoča 
- navýšenie môže viesť k zvýšenému počtu neplatičov  
- dávam poslanecký návrh 
- poplatok za TKO pre fyzické osoby s trvalým alebo prechodným pobytom na území 

mesta alebo fyzické osoby oprávnená užívať nehnuteľnosť sa mení zo sumy                                
40 eur na 45 eur ročne za osobu. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- poďakoval by som finančnému oddeleniu, že pristúpili k vymáhaniu od neplatičov 
formou zablokovania vodičského preukazu na dopravnom inšpektoráte 

- divili by ste sa kto všetko dostal rozhodnutie a výzvy na zaplatenie poplatkov a komu 
sme zablokovali vodičský preukaz. 

 
MUDr. Ingrid Dzurňáková, MBA (poslankyňa MZ) 

- kamarát mi poslal kalkulačku, kde sa možno trojčlenkou porovnáva ako sa zvyšuje cena 
od roku 2020 

- pán vedúci je nezákonné ak dotujeme? 
 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- áno, je to v rozpore. 
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MUDr. Ingrid Dzurňáková, MBA (poslankyňa MZ) 
- my poslanci sme tu na to, aby sme sa hospodárne, nie populisticky postavili k tomu 
- tých 55 eur nie je reálna cena 
- nevieme predurčiť aká bude reálna hodnota ceny za vývoz TKO v roku 2025 
- je vysoký náklad jedno euro za 52 týždňov? 
- ak by sme to dali niekomu inému, stálo by to občanov menej? 

 
MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 

- dôvodom zvýšenia je to, že mesto ráta s mechanicko-biologickou úpravou odpadu? 
- každé mesto dopláca za odpad. 

 
Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- hľadáme cestu k zákonnému stavu stále len zvyšovaním poplatkov 
- skúsme hľadať aj znižovaním nákladov 
- za posledné roky pokles cien bol 
- koľko tisíc km sa ušetrilo tým, že sa nechodí do Spišskej Novej Vsi 
- prejavilo sa to nejak pre občana, lebo ja som si to nevšimol. 

 
Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSmL) 

- 21 ľudí pracuje na odpadovom hospodárstve 
- na odpadovom hospodárstve je 13 vozidiel 
- úlohou TSmL nie je pripraviť VZN a kontrolovať ich dodržiavanie 
- vo všetkých procesoch sme maximálne súčinní 
- náklady sú bez odpisov, ktoré zaťažujú mesto 
- sme povinní poslať kalkuláciu na ročnej báze na tvorbu ceny TKO 
- celý vozový park TS bol financovaný z vlastných príjmov a z podnikateľskej činnosti 
- priemerná mzda zamestnanca odpadového hospodárstva (vodiči a robotníci                        

pri nakladaní s odpadmi) je 934 eur brutto 
- nárast cien za likvidáciu odpadu vzrástol v roku 2023 oproti roku 2020 o 200 %  
- prebieha proces verejného obstarávania na dodávateľa 
- v pravidelných dvojtýždňových intervaloch je odvážaný bioodpad a v týždennom 

intervale je zber zmesového komunálneho odpadu 
- opatreniami sa nám podarilo znížiť zmesový komunálny odpad v meste Levoča                 
- v roku 2018 bola hodnota 3 445,28 ton, v roku 2023 sa znížila na 2 661 ton 
- rástla miera triedenia 
- mesto by malo prestať poskytovať bezplatné služby – čistenie zberných miest 

dennodenne v prenajatých priestoroch 
- sú v prenájme jednotlivých spoločenstiev bytových domov alebo SVB 
- tie by sa mali starať o ich poriadok a čistotu 
- sú rôzne poznámky a komentáre, že sa služby nijakým spôsobom nezlepšujú 
- nestretol som sa s návštevníkom, ktorý by sa stážoval na čistotu v meste Levoča 
- znižovanie nákladov: minimalizovať tvorbu odpadu – malé koše je to zásah do komfortu 

obyvateľov 
- spoplatniť všetky akcie, na ktorých participujú TSmL   
- bolo by to jednoduchšie, ak by sme boli s.r.o. 
- zatvoriť zberný dvor cez víkend 
- zmena systému TKO v meste Levoča - je v procese, robí sa na nej. 

 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- myslíte si, že doteraz ste neplatili 55 eur. 
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Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 
- platili sme.  

 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- presne tak 
- poďme zreálniť poplatky za odpad a potom sa poďme baviť o efektivite celého systému 

a pozastavme zvyšovanie dane z nehnuteľností 
- každoročne sme rozdiel museli transferom na TSmL vytiahnuť z dani fyzických osôb 
- každá jedna samospráva dotuje 
- nemala by byť dotovaná z príjmov fyzických osôb 
- podľa správy z roku 2023 predloženej v apríli 2024 Levoča vygeneruje nejakých                

4 800 ton na osobu je to 190 kíl zmesový odpad a 150 kíl triedených zložiek 
- pán riaditeľ možno bude vedieť povedať koľko nás stoja nelegálne skládky, upratovanie 

verejných priestranstiev atď. 
- všetko toto je zakalkulované v týchto nákladoch 
- v rámci konsolidácie sa podieľame aj zvýšením tohto poplatku a tých 760 000 eur je 

škrt na výdavkovej strane v rámci správy mesta 
- považujem to za dosť vyvážené 
- keď sa pozriete na konsolidáciu čo robí štát treba povedať, že som prekvapený,                         

že na Slovensku sa nebúrime a nie sme v uliciach 
- konsolidácia priemernú rodinu v Levoči bude stáť 430 eur, nie v roku 2025,                             

ale do konca nášho života 
- nepočujem o tom nejakú veľkú polemiku 
- reálne príjmy rodín budú znižované, štát si to môže dovoliť 
- štát si skonsolidoval iba príjmovú stránku a na výdavkovú stránku sa nepozrie                          

a ešte si urobí miliardovú rezervu, aby si mohol nakúpiť nejaké zbrane v Brazílii 
a lietadla 

- treba obyvateľstvu mesta Levoča vysvetliť, že nemusíme tento poplatok upravovať,      
ale tak či tak ho všetci zaplatíme z iného vrecka. 

 
RNDr. Vladimír Adamkovič (poslanec MZ) 

- jedno euro a nejaké drobné centy na týždeň 
- neviem si predstaviť, žeby sme si mali sami zabezpečiť odstránenie odpadu 
- ako by sa prejavilo zvýšenie separácie o ďalších 5 %, 10 %? 

 
Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSmL) 

- alfou a omega je znížiť podiel zmesového komunálneho odpadu 
- v hierarchii odpadového hospodárstva nie sme na poslednom mieste, čo je uloženie                 

do zeme 
- najvyšší poplatok je za likvidáciu zmesového komunálneho odpadu 
- zákonodarcovia zmenili povinnosť mechanicko biologickej úpravy odpadu,                      

nie od 1.1.2025, ale až od 1.1.2027 
- to čo my sme tlačili pred sebou a teraz to prasklo, tak štát ešte bude dva roky tlačiť 

a praskne to tak, že štát bude musieť platiť pokuty Európskej únie nakoľko sú už dve 
konania v tejto veci vedené voči SR 

- zmenilo to situáciu aj nám  
- mali sme pripravené verejné obstarávanie a budeme nanovo verejne obstarávať 

s možnosťou aj uloženie do zeme  
- ak sa nám podarí znížiť zmesový komunálny odpad  o 100 ton a poplatok za uloženie 

na skládke by bol 126 eur, tak by sme ušetrili 12 600 eur 



9 
 

- musíme sa snažiť, aby sme zo zmesového komunálneho odpadu povyberali všetky 
zložky komunálneho odpadu – papier, sklo, kovy, plasty, bioodpad a kuchyňa 

- nemôžeme zastávať názor, že ak budeme lepšie triediť, tak bude poplatok nižší 
- ten poplatok už nižší nebude, ale budeme ho vedieť udržať na určitej hranici 
- triedenie je dôležité 
- každý by mal mať v sebe environmentálne hľadisko. 

 
Mgr. Eva Chalupecká (poslankyňa MZ) 

- celoživotne som zelený človek, ale amatér 
- téma je objektívne nová  
- boria sa s tým všetky krajiny 
- motivovať človeka tým, že ušetrí, to nie je motivácia, pretože potom on vôbec nechápe 

prečo separuje 
- žiadne aktivity prečo separovať som nezaznamenala  
- krajiny , ktoré sú v tomto najďalej sú Škandinávia 
- čas ukáže či to majú vyriešené spôsobom, ktorý je udržateľný 
- majú vzdelané obyvateľstvo 
- otvorenie tejto témy by mohlo byť začiatkom efektívnejšieho komunikovania zo strany 

mesta, zo stany pracovníkov oddelení životného prostredia, zo strany kampaní, 
občianskych združení, ktoré sa venujú ekológii, environmentalistike 

- myslím si, že nemôžeme očakávať, že veci pôjdu ľahko, ale dá sa s tým pohnúť 
- nestačí jednať iba o cene, pretože v tých poplatkoch podstata odpadu nie je. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- dovolím si tvrdiť, že to nie je nová téma  
- od roku 2014 som stále otváral túto tému 
- súhlasím, že nie je to o cene, ale o environmentálnom rozmere 
- pán riaditeľ mi potvrdí, že v istých časových intervaloch sa komunikovalo                                      

aj cez TV Levoča, cez LIM a školenie ako sa má pristupovať k zberu sme robili 
spoločnými silami 

- tí, ktorí platia poctivo zaplatia tých 55 eur, tí ktorí neplatia, nebudú platiť aj naďalej 
- TSmL začali čipovať kanvy a na číslach sme videli, ako sa znížila tvorba odpadu 

v tonách 
- chýba mi materiál koľko dlžia občania na TKO 
- prikláňam sa k poslaneckému návrhu MUDr. Surákovej 
- ak nám dáte výsledky na budúci rok, že výber je oveľa lepší, tak potom môžeme 

pristúpiť k nejakej veci 
- predpokladám, že priestor na znižovanie tvorby TKO je. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- pri rozboroch hospodárenia mesta každý rok máte uvedený predpis a skutočnosť platby 
za TKO 

- dobre si pamätám, že platba bola vyššia ako predpis 
- v niektorých rokoch dokonca platby predbehli predpis 
- v systéme vymáhania sa vybralo viacej peňazí za staré roky nedoplatkov ako bol predpis 

v danom roku 
- Európa sa uberá smerom ďalšieho skládkovania 
- či to je dobre, či to nie je dobré, nech posúdia tí čo o tom rozhodujú 
- tlak bude na využitie separovaných zložiek odpadu 
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- budeme nútení to ďalej propagovať a robiť reklamu, aby ľudia čo najviac separovali 
plast, papier, kov, sklo, aby sa tie zložky a ich životný cyklus vracal naspäť 

- systém Európa nastavila tak, že nejdeme smerom spaľovní, ideme smerom skládkovania 
a maximálneho využitia a nahradenia druhotných surovín a ich opätovné uvedenie                
do života. 

 
Mgr. Vladimír Babej (poslanec MZ) 

- poďakoval by som za vymáhanie zadržaním vodičských preukazov 
- verím tomu, že to bude nápomocné a bude to taký maličký bič na tých neplatičov 
- poďakoval by som sa pánovi riaditeľovi TSmL, že bola analýza 
- viacerí pochopili, že tie náklady nie sú vycucané z prsta a je to realita 
- tých 55 eur je oprávnených za zber komunálneho odpadu 
- nesúhlasím s poslaneckým návrhom MUDr. Surákovej 
- súhlasím s MUDr. Dzurňákovou, MBA  
- myslím si, že jedno euro za týždeň nie je veľa 
- problematika separovaného zberu je komplikovaná 
- súhlasím, že všetko začína v rodinách 
- stav je taký aký je a tých 55 eur je oprávnených. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- v roku 2014 až 2018 sa s pohľadávkami pracovalo už vtedy 
- potom nastal útlm. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- neviem aký útlm nastal, máte si možnosť pozrieť ako sa od roku 2012 do roku                         
2024 pracovalo s pohľadávkami. 

 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- poplatok na úrovni 55 eur nie je vycucaný z prsta 
- ani tých 55 eur nie je reálny náklad, ale aspoň je približný k realite 
- každý jeden občan Levoče k dnešnému dňu zaplatí 55 eur za odpadové hospodárstvo 
- tento poplatok platí už minimálne od roku 2003 
- od roku 2023 stagnujeme 
- dokázali sme znížiť komunálny odpad zhruba o 800 ton približne za päť rokov 
- dosiahli sme už limit 
- dokázali sme znížiť mieru vytriedenia z 22 % na 44 - 45 % 
- dosiahli sme už limit 
- konsolidácia rozpočtu nás tento rok vyjde cca 950 000 eur na príjmovej a výdavkovej 

stránke 
- škrtíme tam, kde sa len da, aby sme čo najmenej preniesli bremeno tejto konsolidácia 

na ľudí 
- jediné čo je potrebné zreálniť je poplatok za odpad 
- v zmene rozpočtu v júni ste schválili vyčlenenie finančných prostriedkov                                       

na zabezpečenie softvérového a materiálneho vybavenia  na reformu odpadového 
hospodárstva 

- ak chceme zaviesť množstevný zber zaujíma nás poplatok na kanvu 
- je rozdiel či máme v dome jedného poplatníka na jednu kanvu alebo šiestich poplatníkov                     

na jednu kanvu 
- túto analýzu kolegovia vlastnými silami zrobili a je hotová pri právnických aj fyzických 

osobách 
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- v týchto dňoch obstarávame kompletne celý systém, ktorý nám umožní prejsť                         
na množstevný zber odpadu, ak sa preto rozhodneme 

- v priebehu jari a leta budúceho roku sa budú na zberné nádoby v meste inštalovať čipy 
- čipy nám v kombinácii so softvérom povedia konkrétne dáta ku každej jednej zbernej 

nádobe 
- minimálne rok potrebujeme sledovať objemy a správanie ľudí 
- prechod na množstevný zber prináša kopec iných problémov  
- potrebujeme zavrieť stojiská, aby nevznikla odpadová turistika 
- stojiská nie sú majetkom mesta a za centy bytovým domom, alebo spoločenstvám 

prenajímame pozemok a zadarmo sa staráme o čistotu 
- budeme musieť presvedčiť SVB, aby si tieto kontajnerové stojiská zatvorili pre čistotu, 

ale aj pre štatistiku 
- budúci rok bude k tomu prebiehať aj informačná kampaň 
- poplatok ani pri zavedení množstevného zberu nebude nižší 
- bude spravodlivejší pre tých, ktorí majú záujem separovať 
- nižší poplatok bude, ak sa nám podarí dosiahnuť mieru triedenia na úrovní 80 - 90 % 
- mal by to byť pre nás reálny záujem 
- sú mestá, ktoré zavádzajú tieto reformy osem rokov 
- máme ambíciu, aby sme to stihli za tri roky 
- učia nás to a upozorňujú nás na všetky úskalia 
- možno sa nám ukáže najvýhodnejší kombinovaný systém, že sa do toho zapojí ten kto 

chce 
- poplatok nie je založený na tom koľko vytriedim, lebo má silnú solidárnu zložku 
- nikdy sa nám nepodarí vyzbierať plný predpis, máme tu verejné priestranstvá, cintorín 

atď. 
- musíme to zohľadniť 
- nedá sa prejsť na úplne adresný systém, ale dá sa prejsť na kombinovaný systém, ktorý 

zahŕňa solidárnu zložku a aj adresnú zložku. 
 
MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 

- dôvodom navýšenia je to, že mesto ráta s mechanicko biologickou úpravou? 
 
Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSmL) 

- nerátame 
- od 1.1.2025 do 31.12.2026 je mechanicko biologická úprava posunutá a bude platná               

a účinná od 1.1.2027 
- ideme súťažiť nanovo 
- od 1.1.2025 do 31.12.2026 bude možnosť ukladať na skládku bez mechanicko 

biologickej úpravy alebo likvidáciou činnosťou R1 
- ideme súťažiť na štyri roky 
- mechanicko biologická úprava odpadu od 1.1.2027 bude stáť na tonu rádovo vyššie             

ako je to pri skládkovaní 
- mali sme ponuku na mechanicko biologickú úpravu už od 1.1.2025, kedy tá povinnosť 

bola a najnižšia cena bola 150 eur za tonu bez DPH 
- pri ostatných mestách je ťažko hovoriť, keď nemáme fakty 
- privítam keď nejaký poslanec alebo vedenie mesta poverí kontrolórku na hĺbkovú 

kontrolu vynakladania finančných prostriedkov v odpadovom hospodárstve. 
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Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 
- poslanecký návrh pána poslanca PhDr. Mgr. Ferenčáka, MBA všetkým mestám 

a obciam len skomplikoval život  
- firmy už boli pripravené na mechanicko biologickú úpravu odpadu 
- nakúpili techniku napr. Brantner a mali obrovské výdavky s tým 
- neviem ako budú odpisovať ten majetok, tú 25 miliónovú investíciu, keď to bolo 

posunuté o dva roky. 
 
PaedDr. Ľubomír Repaský (poslanec MZ) 

- odzneli tu nejaké mestá, že majú 42 eur, 45 eur, ale potom musia tie peniaze niekde inde 
nájsť 

- výber daní z nehnuteľností majú asi v iných parametroch, v inej kvalite 
- môžu si dovoliť dotovať TKO, aj keď porušujú zákon 
- je nepopulárne zvyšovať 
- je to o zodpovednosti a edukácii, aby obyvatelia pochopili, že triedenie má zmysel 
- služba občanovi nemôže byť zadarmo 
- chválim riaditeľa TS za čistotu mesta. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- cena zahŕňa aj upratovanie verejných priestranstiev  
- keď chcete čisté mesto nemáme iné východisko. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- od roku 2014 sa o to zaujímame 
- od roku 2018 sme stagnovali 
- enormný nárast tam je  
- čo je s tými peniazmi 
- platíme to s mestského rozpočtu, ale toto nemuselo byť, keby sa nám darilo                             

inak pristupovať k tejto téme. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- nikdy samospráva, ani štát nevymôže všetky nedoplatky. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- hýbeme sa k tomu, že budeme robiť objem v kubíkoch? 
 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- v litroch. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- podľa mňa je to chyba, mali by sme ísť na váhu 
- skládkujeme na tonáž 
- zavedieme prvok nespravodlivý 
- ak by sme išli na váhu, obyvatelia by nedávali do nádob to, čo dávajú. 

 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- závisí od toho ako sa rozhodneme. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- chcem, aby sa odpad vážil. 
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JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 
- bude sa vážiť. 

 
Mgr. Jaroslav Kramarčík (poslanec MZ) 

- súhlasím s pánom Lorkom vážiť TKO a zvýšiť mieru separácie odpadu 
- bolo by dobré školiť ľudí, aby separovali a zaviesť to do škôl, medzi ľudí 
- jedna z motivačných činnosti pre ľudí je to že budú platiť nižší poplatok ako tí čo 

neseparujú 
- autá sú majetkom TS? 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- nepočúvali ste riaditeľa  
- mesto nedalo do nákupu techniky žiadne peniaze za posledných osem rokov. 

 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- akékoľvek číslo schválime, my to číslo zvládneme, ale na úkor iných vecí, nie na úkor 
motivácie separovať a triediť a znižovať množstvo komunálneho odpadu 

- bolo by dobré keby sme neporovnávali, keď nemáme vstupy 
- venujme sa našej situácii a tomu ako dokázať nezvyšovať rapídne poplatok. 

 
Mgr. Michal Kašper (poslanec MZ) 

- 55 eur je reálna suma za rok 2025, či môže byť aj väčšia? 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- v roku 2025 bude kalkulácia ešte vyššia 
- bola to skutočnosť v roku 2023. 

 
Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- kešovo komu odpisy ostávajú 
- mali by sa prejaviť v prebytku niekoho. 

 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- odpisy, ktoré majú TSmL z majetku, ktoré boli obstarané z mestských zdrojov znáša 
mesto 

- TSmL keď obstarali majetok z vlastných príjmoch z podnikateľskej činnosti,                            
tak tento náklad znášajú TSmL 

- odpisy nikdy neprodukujú keš 
- je to náklad nie je to výdavok. 

 
Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- berieme to ako nákladovú položku a k tomu dopasujeme príjmy 
- kde peniaze reálne skončia? 
- na tých autách vidno Európsku zástavu, že boli asi kupované z eurofondov 
- odpis sa musí niekde prejaviť. 

 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- poplatok za TKO nikdy nezohľadňoval výšku nákladov 
- stále sme dotovali. 
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Radoslav Kellner (poslanec MZ) 
- v podstate sme ho dotovali cez odpisy. 

 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- áno, dotovali sme aj odpisy, aj majetok 
- príjem z poplatku za TKO je účelovo určený len na TKO 
- príjem, keď sme mali nižší ako výdaj, tak sme nemali z čoho tvoriť rezervu 
- ak budú zohľadnené aspoň z časti náklady na odpisy v poplatku, sme povinní tvoriť 

rezervu 
- ak bude príjem vyšší ako výdaj, sumu musíme v záverečnom účte vyčleniť 
- zatiaľ takýto stav nikdy nenastal. 

 
JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA (poslankyňa MZ) 

- v zásade sa zhodujeme 
- vidíme, že je potrebné niečo robiť 
- v dôvodovej správe pokojne mohla byť zverejnená prezentácia pána riaditeľa TSmL 
- chýbali mi tam čísla 
- nevidím rezervy na strane TSmL v nákladovej položke  
- chýba mi verejná diskusia, aby sme mali spätnú väzbu 
- kde je v materiáloch to čo bolo odprezentované  
- prečo sme nemohli vedieť skôr čo plánujete, kedy plánujete? 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- bolo to v júni na MZ. 
 
JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA (poslankyňa MZ) 

- nebolo. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- bolo 
- v rozpočte sa schvaľovali na to peniaze, diskutovali sme o tom. 

 
JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA (poslankyňa MZ) 

- niečo sme schválili a prvýkrát sme dostali spätnú väzbu ako ste s tým naložili dnes 
- netvrdím, že množstevný zber je ideálne riešenie 
- z reakcií na Facebooku, nemám inú možnosť, pracujem mimo mesta, aktuálny stav 

nemotivuje, ale demotivuje 
- rast poplatku o 15 eur pre rodiny v meste to nie je málo peňazí  
- nespochybňujem, že náklady stále rastú 
- ďakujem, že ideme hľadať riešenie. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- plne si to uvedomujeme 
- už obstarávame dodávateľa na množstevný zber 
- v prvej fáze vieme obsiahnuť individuálnu bytovú výstavbu - rodinné domy 
- chystáme stretnutie so správcami bytových domov 
- stojiská upratujú TSmL zadarmo a správcami stojísk sú SVB 
- SVB alebo mesto ak vybudujú kontajnerové stojiská, tak nebudú zadarmo 
- v konečnom dôsledku to občania zaplatia v ročnom alebo mesačnom nájomnom 
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- je to jedno z riešení ako sa priblížiť pri KBV k nejakému spravodlivému riešeniu,                 
či to budú litre alebo kilogramy. 

 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- je pripravená aj kampaň, prečo to robíme a na čo to robíme 
- ohľadom poplatku 
- zreálňujeme stav k roku 2023 
- nejdeme riešiť množstevný zber roku 2025, 2026, prípadne 2027 
- to bude na pretrase v priebehu najbližšieho roka. 

 
JUDr. Ľubomír Murín (poslanec MZ) 

- možno súhlasiť, že to euro na týždeň nie je veľa 
- vyrušuje ma nový návrh cenníka TSmL pre športoviská 
- najviac na konsolidačné opatrenia doplatia viacpočetné rodiny s malými deťmi 
- zástupca spomínal, že ste sa boli učiť v iných mestách  ohľadom odpadového 

hospodárstva  
- tuším, že ste boli v Senci, prečo tak ďaleko 
- sú tam iné priemerné mzdy 
- prečo sa nechodíme učiť do Starej Ľubovne alebo do Kežmarku? 

 
MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 

- dohľadala som si aj, že v meste Levoča máme aj najdrahšie materské školstvo  
- rodičia doplácajú 30 eur, v Starej Ľubovni a Kežmarku 20 eur, v Spišskej Novej Vsi                

25 eur 
- mesto už nebude doplácať po tomto navýšení za likvidáciu odpadu? 

 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- stále budeme, suma nezodpovedá výške . 
 

MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ) 
- budeme robiť protizákonné veci. 

 
MUDr. Ingrid Dzurňáková, MBA (poslankyňa MZ) 

- začínali sme populisticky, končíme populisticky 
- myslím si, že máme čo ponúknuť občanovi, ale musíme byť k občanovi aj féroví 
- poprosím o ukončenie diskusie, nebudem to dávať ako poslanecký návrh 
- skúsme sa odpútať od názorových odlišností a nájsť systémovú analýzu 
- využime printové médiá, diskusie 
- je tu priestor, aby tých ktorí majú nejaký názor dať do verejného priestoru s ekonómami, 

s riaditeľom TSmL, s právnikmi, VÚC-karmi, všetci tí ktorí chcú obhajovať svoj názor 
a chcú presadzovať, aby občan mal pocit, že hľadáme riešenia a analyzujeme 

- občan nechce platiť a nechce mať vyššie výdavky 
- hospodárenie mesta potrebujeme nastaviť tak, aby čistota a poriadok boli v meste dobre 

zabezpečené 
- poďme do diskusie a lepšej informovanosti občanom s odborníkmi. 

 
Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- chcem sa dotknúť nielen vymáhania poplatkov od ľudí, ktorí neplatia, ale im dávať                  
aj pokuty 

- nie všetci majú nádoby na odpad 
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- vidím ako z rodinných domov odkladajú odpad do kontajnerov v bytových domoch 
- aj súkromné osoby posielajú svoje pani upratovačky so svojich zariadení s odpadom 
- dvíha ma zo stoličky, keď sa povie, že sa stagnuje 
- pol vedenie ste odišli z Levoče do Prešova a mesto ste nechali napospas osudu, ktoré 

padlo na hlavy Ing. Vilkovského, MBA a pána Čurillu, ktorí to viedli ďalej na vysokej 
úrovni 

- bola by som rada, keby ste neprijímali len ponaučenia toho kto je vo vedení,                               
ale sa stotožnili s tým, že ktosi aj po vás to musel robiť 

- každé oddelenia a všetky organizácie fungujú na vysokej úrovni. 
 
MUDr. Jana Suráková (poslankyňa MZ)  

- je veľkým úspechom pre naše mesto, že sa obyvateľ mesta Levoča stal županom 
Prešovského samosprávneho kraja 

- verím, že každý jeden poslanec tohto mesta povie, že cítime to, že máme obyvateľa 
z mesta Levoča na takomto poste, vid. kruhová križovatka, eurofondy, ktoré prídu                   
do mesta  

- je to skôr na chválu ako na kritiku. 
 
JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA (poslankyňa MZ) 

- pani Kravecová radšej by som pracovala v tomto meste 
- bohužiaľ to tak nie je, ale snažím sa tomuto mestu z pozície, na ktorej som pomáhať                      

ako vládzem. 
 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- reagujem na pani poslankyňu Kravecovú 
- ja som ušiel už do Košíc. 

 
Miroslav Čurilla (poslanec MZ) 

- TSmL neúčtujú do svojich nákladov odpisy 
- zriaďovateľa majú mesto 
- na strane mesta nám odpisy neovplyvňujú rozpočet 
- je to majetok, ktorý TSmL nadobudli svojou činnosťou 
- téma odpadového hospodárstva je dlhodobá a posledné dva roky u pána zástupcu patrí 

medzi priority 
- urobil sa kus práce 
- som za solidaritu 
- keď príde nejaký cudzí objekt na akciu a keď sa dieťa šmykne a hojdá tri minúty                        

za 5 eur, je to problém a subjekt by mal zaplatiť 
- keď príde predávať trdelník na Tajomnej Levoči a my mu dáme elektrinu nepokladám 

to za solidárne 
- v Košiciach za stánok na vianočných trhoch jeden subjekt zaplatí 4 300 eur 
- konsolidácia nás v našom rozpočte stojí 980 000 eur 
- musíme nájsť riešenie ako sa s tým vysporiadame. 

 
Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- nevedel som, že existujú odpisy, ktoré ľuďom rozrátavame do ročného poplatku                      
za komunálny odpad 

- nesúhlasím s pánom Čurillom, že na túto položku netreba prihliadať 
- reálne ju od ľudí vyberieme 
- v záverečnom účte ich budem hľadať. 



17 
 

Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 
- v tej tabuľke nie sú. 

 
Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- náklady TSmL boli 1 100 000 eur z toho vlastné príjmy okolo 900 000 eur sú náklady 
TSmL 

- my ideme vybrať od ľudí 850 000 eur. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- odkiaľ 850 000 eur. 
 
Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- na kalkulácií mesta sú odpisy súčasťou 
- mali by sa prejaviť v záverečnom účte, v prebytku mesta. 

 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- dajme si záväzok, aby sme za rok znížili tú tonáž zmesového odpadu komunikačnou 
kampaňou 

- dám poslanecký návrh, kde by sa poplatok upravil na sumu 52 eur pre fyzické osoby 
- je to jedno euro na týždeň. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- sme radi za podnety, ktoré tu zazneli a budeme sa tým zapodievať 
- obstarávame už dodávateľa na množstevný zber odpadu 
- ideme hlasovať je tu poslanecký návrh MUDr. Surákovej na 45 eur pre fyzické osoby. 

 
UZNESENIE č. 8 
K bodu: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia  č. 4/2024, ktorým sa mení a dopĺňa 
Všeobecne záväzné nariadenie mesta Levoča č.4/2023 o miestnych daniach a miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

Hl. za  4 proti  4 zdr  11  nehl 0 = neschválené 
 

MZ neschvaľuje poslanecký návrh poslankyne MZ MUDr. Jany Surákovej: poplatok                      
za TKO pre fyzické osoby s trvalým pobytom alebo prechodným pobytom na území mesta                 
zo 40 € na 45 €. 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
 
 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- druhý poslanecký návrh JUDr. Pavla Papcuna je znížiť navrhovanú sumu na 52 eur,                
t.z. pomyselne 1euro na týždeň. 
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UZNESENIE č. 9 
K bodu: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia  č. 4/2024, ktorým sa mení a dopĺňa 
Všeobecne záväzné nariadenie mesta Levoča č.4/2023 o miestnych daniach a miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

Hl. za  11 proti  3 zdr  5  nehl 0 
 

MZ schvaľuje poslanecký návrh poslanca MZ JUDr. Pavla Papcuna: sadzba poplatku                 
na celom území mesta Levoča pre poplatníka, ktorý je fyzická osoba, ktorá má v meste trvalý 
pobyt alebo prechodný pobyt alebo užíva alebo je oprávnená užívať nehnuteľnosť                                     
je 52 eur/osoba/rok t.j. 0,1424 eur za osobu a kalendárny deň. 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- MZ berie na vedomie, že k predloženému VZN neboli žiadne pripomienky. 
 
UZNESENIE č. 10 
K bodu: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia  č. 4/2024, ktorým sa mení a dopĺňa 
Všeobecne záväzné nariadenie mesta Levoča č. 4/2023 o miestnych daniach a miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

Hl. za  19 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 

MZ berie na vedomie, že v stanovenej lehote neboli k predloženému návrhu Všeobecne 
záväzného nariadenia mesta Levoča č. 4/2024, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 
nariadenie mesta Levoča č. 4/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady, uplatnené žiadne pripomienky. 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- VZN o miestnych daniach. 
 
UZNESENIE č. 11 
K bodu: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia  č. 4/2024, ktorým sa mení a dopĺňa 
Všeobecne záväzné nariadenie mesta Levoča č. 4/2023 o miestnych daniach a miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

Hl. za  15 proti  1 zdr  2  nehl 1 
 

MZ schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie mesta Levoča č. 4/2024, ktorým sa mení                          
a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Levoča č. 4/2023 o miestnych daniach 
a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
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5.  Zmena rozpočtu č. 7  
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Ľuboš Kamenický - bližšie vysvetlila. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- v úprave rozpočtu č. 7 zreálňujeme stav príjmov a výdavkov zhruba k 31.12.2024. 
 

Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 
- predkladám návrh zmeny rozpočtu č. 7 
- navyšuje sa príjem z miestnych daní 
- navýšenie nedaňových príjmov, týka sa to potravín v školských jedálňach a jedálni                

pre dôchodcov, školné na školských zariadeniach 
- navýšenie transferov, jedná sa o projekty, do ktorých sú zapojené školy 
- navýšenie na správe úradu, odchodné a odstupné, ktoré bolo už vyplatené 
- zreálňujeme zníženie  pre TSmL 
- zmena na chránených dielňach je presunom v rámci jednotlivých položiek 
- navýšenie na ZŠ Gašpara Haina sa týka kompenzačných pomôcok 
- o refundáciu výdavkov sme žiadali 
- nevieme či budú zrefundované do konca kalendárneho roka  
- navýšenie na projekty za školy za mesiac december 
- projektové peniaze chodia mesiac pozadu 
- zvyknú prísť vo februári za mesiac december 
- navýšenie kapitálových príjmov  
- zníženie transferov je presunom 
- navýšenie kapitálových výdavkov na multifunkčné zariadenie 
- spolufinancovanie projektu CVČ nebude 640 eur ale 650 eur. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- Mgr. Kamenický tých 6 000 eur čo sme sa bavili zásobovanie vodou Levočské Lúky 
zaplatíme, prišla faktúra za to? 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- faktúry nám chodia priebežne 
- bol riaditeľ Podtatranskej vodárenskej prevádzkovej spoločnosti za mnou v novembri 

po MZ 
- povedal som mu, že kým nenájdeme spôsob ako to zabezpečiť pre tie Levočské Lúky 

nech nám na budúci rok neposielajú faktúry 
- mal poslať za mnou obchodného riaditeľa 
- zatiaľ však nedorazil 
- kým si nedáme stretnutie s obchodným riaditeľom Podtatranskej vodárenskej 

prevádzkovej spoločnosti budeme vracať faktúry naspäť za Levočské Lúky. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- včera som sa tam bol pozrieť a žiaden výdajný stojan som nenašiel. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- ja som sa tam tiež bol pozrieť. 
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Ján Lorko (poslanec MZ) 
- obyvatelia mi povedali, že to už dávno tam stojan nie je, že boli niekedy dva 
- dlhé roky platíme 6 000 eur dá sa povedať, že za nič 
- niekomu platíme pitnú vodu z mestského rozpočtu 
- pani kontrolórka by mala na to zareagovať 
- asi to nie je v poriadku 
- navrhujem, aby sme tých 6 000 eur škrtli. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- na rok 2025 je tam nula, lebo na rok 2024 už faktúry máme a s tým nezrobíme nič. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- na komisii som navrhol, že ak by sme to chceli robiť sú tam nejaké domy bez pitnej 
vody a treba tam zriadiť výdajný automat 

- za žetón si obyvatelia zaplatia v Komunitnom centre a potom si zaplatia za vodu                  
ako všetci ostatní 

- myslím, že mesto Rožňava spravili za 5 600 eur výdajný automat 
- 5 000 eur dostali dotáciu z cudzích zdrojov a mesto to v skutočnosti stálo 600 eur,              

čo je málo a zákonná povinnosť, keď taká je, tak je naplnená 
- chcel by som, aby sme to do budúcnosti takto riešili a neplatili bezhlavo nejakých              

6 000 eur. 
 
Mgr. Eva Chalupecká (poslankyňa MZ) 

- do budúcnosti by sme sa mali snažiť, aby mnohopočetné rodiny s malými deťmi, ktoré 
patria pod naše mesto, nemuseli fungovať tak, že nemajú prístup k pitnej vode. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- pokiaľ nedôjde k dohode na nejakom žetónovom výtokovom stojane, tak na budúci rok 
2025 dávame do rozpočtu na výtokový stojan nulu. 

 
UZNESENIE č. 12 
K bodu: Zmena rozpočtu č. 7 

Hl. za  19 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 

MZ schvaľuje zmenu rozpočtu č. 7 – rozpočtové opatrenie č. 7/a, 7/b, 7/c, 7/d mesta Levoča 
na rok 2024 podľa predloženého návrhu. 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
 
 
 

6. Rozpočet mesta Levoča na rok 2025 s výhľadom na roky                 
2026 a 2027 

 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Ľuboš Kamenický - bližšie vysvetlila. 
 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- predkladám návrh rozpočtu na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027 
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- návrh rozpočtu je vyrovnaný 
- bežný rozpočet je prebytkový 
- kapitálový rozpočet je schodkový 
- celkový schodok rozpočtu bez finančných operácií je vo výške 5 429 960 eur 
- príjmy bežného rozpočtu 
- pri TKO, návrh počítal s navýšením o 15 eur, tento návrh neprešiel 
- suma v rozpočte predstavuje 85 % predpisu 
- pokiaľ vyberieme 87 - 90 %, tak tento rozpočet naplníme 
- za rok 2023 sme mali plnenie príjmov z TKO na úrovni 95 % oproti predpisu 
- stále je to reálne číslo 
- príspevok pre MsKS znižujeme 
- dotácie na šport zostávajú na úrovni roku 2024 
- dotácia na kultúru je vo výške 4 000 eur  
- najvýraznejšia zmena v rozpočte na rok 2025 sa týka školstva 
- celkový výpadok materských škôl je 245 000 eur 
- je to minimálna čiastka, o ktorú mesto prichádza 
- presnú sumu vyčísliť je problém, museli by sme mať údaje za rok 2025 za celé 

Slovensko  
- napriek výraznému zníženiu dotácie na školy a školské zariadenia je dofinancovanie 

veľmi vysoké a v ďalších rokoch sa musíme snažiť, aby to dofinancovanie bolo                     
ešte nižšie  

- z roka na rok sa rapídne zmeny nedajú urobiť 
- výsledný rozpočet na školstvo je vo výške 2 198 639 eur 
- výrazné zníženie rozpočtu je spôsobené zmenou financovania MŠ  
- budú financované zo štátneho rozpočtu 
- čo sa týka príjmových finančných operácií - zapájame investičný fond, nevyčerpané 

dotácie z roku 2024 a dlhodobý úver  
- predkladáme návrh na čerpanie nového úveru 
- finančné prostriedky z investičného fondu vo výške 118 441 eur budú použité na splátky 

istín dlhodobého úveru, zbytok bude použitý na kapitály 
- predpokladám, že investičné akcie, ktoré sa budú z grantov realizovať prejdú aj do roku 

2026, možno do roku 2027 
- na ich spolufinancovanie potrebujeme úver 
- výrazné sa nám zvýšia splátky istín úverov, výrazné nám vzrastú aj splátky z úrokov 
- vyvolá to enormný tlak na vytváranie prebytku bežného rozpočtu v ďalších rokov 
- budeme nútení v najbližších rokoch zmraziť bežné výdavky 
- potrebujeme zachovať bežné výdavky na čo najnižšej úrovní a do roku                                     

2027 potrebujeme zvýšiť prebytok rozpočtu až o 300 000 eur 
- pokiaľ chceme realizovať tie projekty ako ich máme naplánované v návrhu rozpočtu, 

inú možnosť nemáme 
- musíme navýšiť prebytok bežného rozpočtu tak, aby sme boli schopní  toto výrazne 

navýšenie úverovej zadlženosti mesta aj reálne splatiť 
- úvery plánujeme splácať 15 rokov 
- zobrať úver teraz a splácať ho nám urobí veľký problém v najbližších rokoch, ale získať 

z prebytku bežného rozpočtu takmer 7 000 000 eur by nám trvalo dlhé a dlhé roky 
- na splácanie istín úverov musíme zapojiť aj rezervný fond 
- mesto dlhodobo nie je schopné splácať istiny úverov z prebytku bežného rozpočtu 
- mesto znižuje svoje výdavky v porovnaní s predchádzajúcim rokom o 615 892 eur 
- vytvárame dlhodobo nedostatočný prebytok bežného rozpočtu 



22 
 

- vytvárame si nízke rezervy a sme nútení čerpať preklenovacie úvery aj na bežné 
výdavky 

- potrebujeme rezervu na havárie 
- po roku 2027 nám hrozí, že nebudeme schopní investovať do majetku nič 
- v rozpočte nemáme zhrnuté výdavky na odmeny vo výške 800 eur 
- dúfam, že keď si to štát vymyslel, že nám odmeny aspoň nejako vykompenzuje. 

 
Mgr. Eva Chalupecká (poslankyňa MZ) 

- dotácie sa týkajú iba súkromných škôl 
- voláme sa súkromná škola, ale sme normálna firma 
- od nášho založenia sme dostali od všetkých programov štátu a mesta spolu nula centov. 

 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- možno jedna z najväčších šancí využiť programové obdobie EÚ od roku 2021-2027                 
za 8 % spolufinancovanie 

- môže sa stať, že štát nebude dotovať spolufinancovanie 
- je to historická šanca to využiť na realizáciu stavieb ako 47 
- podporujem to 
- uvedomujem si riziko 
- 12 miliónov eur je úctyhodné číslo a keď sa to podarí dostať do mesta bude to výrazný 

posun pre mesto 
- bude potrebné zobrať si úver 
- rok 2025 bude veľmi kritický, lebo legislatívne zmeny v rámci konsolidácie sa budú 

prejavovať v rámci hlavne zníženia daňového bonusu a zvýšeného príjmu fyzických 
osôb v roku 2027, 2028 

- bude do toho vstupovať asignačná daň, ktorá bude hovoriť na príjmovej stránke 
vo výpadku 60 miliónov eur, ktoré budú ponížené daňové príjmy  

- treba kalkulovať zo zvýšenou DPH 
- dopad na celú verejnú správu na rok 2025 je 160 miliónov eur 
- bude to mať nejaký dopad na mesto 
- podporím tento realistický rozpočet. 

 
Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- tento rozpočet tiež podporím 
- vidíme, že budúci rok budeme potrebovať milión eur 
- treba sa nám zamýšľať kde ušetriť, ako ušetriť 
- budeme musieť pristúpiť k štrukturálnym zmenám 
- mohli sme už nejaké pokusy zrobiť 
- je ťažké sa vrhnúť do boja bez toho, aby sme spravili nejakú prípravu 
- uvidíme ako to pôjde. 

 
Mgr. Jaroslav Kramarčík (poslanec MZ) 

- určite bolo náročné skladať rozpočet 
- bol by som zvedavý aké vážne kroky ideme robiť k tomu, že znižujeme o 211 000 eur 

na ZUŠ 
- nesedia mi vlastné príjmy pri ZUŠ aj pri CVČ 
- aj podľa nového VZN, keď schválime TSmL nájom na športoviská ostáva                                 

taký ako minulý rok 
- príjem z nájmu by mal byť vyšší a mohli by sme ponížiť dotáciu napr. na ZUŠ 
- čísla mi tam nesedia. 
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Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 
- počet žiakov v CVČ je v podstate počet žiakov do 15 rokov s trvalým pobytom,                       

nie je to počet žiakov zapísaných v CVČ 
- čo sa týka školného na ZUŠ, tak tu nie je poslanec PaedDr. Repaský, aby to vysvetlil 

ako sa poplatky vyberajú 
- vychádzam zo skutočnosti, ktorá bola v roku 2024 
- tým, že znižujeme dotáciu pre ZUŠ a riaditeľ ZUŠ prispôsobuje organizáciu                 

tomuto zníženiu, tak predpokladáme zníženie príjmu zo školného  
- pokles nastal už teraz od septembra 
- ťažko sa nám odhadujú príjmy pre ZUŠ, keď nevieme ako sa bude vyvíjať počet žiakov 

v priebehu školského roka 
- preto nesedí celková výška tých príjmov. 

 
Mgr. Jaroslav Kramarčík (poslanec MZ) 

- aj keď klesne o 100 detí nesedí mi tam ten predpokladaný príjem 
- zvyšovali sme poplatky malo by sa to prejaviť aj vo vlastných príjmoch. 

 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- v tej tabuľke je uvedená len výška dotácie zo strany mesta  
- nie sú tam uvedené príjmy, aby nás pokles alebo nárast príjmov zo školného neplietol 

v tom ako mesto dotuje školské zariadenie 
- bavíme sa len o výške dotácie, a tá je nižšia, je očistená o vlastné príjmy 
- pri nájme športovísk má suma formu dotácie. 

 
Mgr. Jaroslav Kramarčík (poslanec MZ) 

- keď sa zvýši VZN, musí sa zvýšiť aj dotácia mesta. 
 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- neovplyvní nám to výsledný rozpočet 
- je to stále len príjem a výdaj 
- navýšenie nájmu TSmL na športoviská nie je zohľadnené v návrhu rozpočtu. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- mohli by ste zrobiť neformálnu prezentáciu v januári pre poslancov, čo sa týka škôl 
a školských zariadení, aby ste si to prešli 

- aj dotácie tiež na šport a športoviská. 
 
JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA (poslankyňa MZ) 

- vedenie nás poslancov stavia do nepríjemnej situácie 
- predkladáte nám už roky návrh rozpočtu, rozpočtových opatrení a na konci vedúci povie 

aké je to zlé, ako hospodárime, ako netvoríme prebytok, ako s tým máme niečo robiť 
- nepredkladajte nám takéto návrhy, dajte návrhy na zlepšenie 
- ako máme hlasovať za takýto návrh 
- úlohou vedenia mesta je pripraviť nám návrh 
- chcem hlasovať za rozpočet mesta, ale nie je fér, že vy nám poviete  to, čo ste povedať 

mali a poslanci dvíhajte ruky, lebo mesto fungovať musí 
- nie je to fér 
- na položke autorský dozor na stavbe revitalizácia amfiteátra v Levoči, podľa môjho 

názoru suma 22 550 eur pri rozpočte stavby cez 2 milióny eur je značne vysoká 
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- navrhujem z tejto položky zobrať 10 000 eur na vytvorenie novej položky v rozpočte 
v kapitálových výdavkoch na obstaranie projektovej dokumentácie na klimatizáciu 
divadelnej a kongresovej sály mestského divadla 

- pri audítorských službách položka narástla o 100 %, zmenili sme audítora alebo čím je 
to zavinené? 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- zmenili sme audítorskú spoločnosť, pretože Ing. Štelbacký požiadal, že už končí                    
ako audítor pre mesto 

- museli sme hľadať inú audítorskú spoločnosť  
- teraz je to audítorská spoločnosť ADS Consult s.r.o. z Banskej Bystrice  
- cena auditu pre mesto bude vyššia do budúcna 
- za tie peniaze čo robil Ing. Štelbacký nám nikto neurobí konsolidovanú účtovnú 

závierku. 
 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- stále konštatujeme nízky prebytok bežného rozpočtu a nič s tým nerobíme 
- treba si uvedomiť, že v posledných rokoch stále prišli okolnosti, ktoré sme predvídať 

nevedeli (COVID, energetickú krízu a pod.) 
- prispôsobujeme sa okolnostiam. 
 

Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 
- v materiáloch máte stanovisko hlavnej kontrolórky 
- vo svojich tabuľkách konštatuje vývoj bežných príjmov mesta, vývoj podielových daní 
- domáce dane vyberáme na úrovni 20 % celkových daňových príjmov, ktoré má mesto 
- ako mesto trpíme 
- nemáme tu firmy typu Tatramat, Chemosvit, Tatravagonka, ktoré by nám dokázali 

vyprodukovať dane a poplatky 
- aj tá jedna, ktorej nádej tu bola, zhasla, pretože je vyhlásený konkurz 
- vo februári vás o tom budem informovať 
- mesto je závisle od vývoja dane z príjmov fyzických osôb 
- rozpočet sme museli prispôsobiť skutočnosti, aký bude mať mesto príjem. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- aký je podiel domácich daní k podielovým daniam? 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- pokiaľ by ten pomer bol 40 ku 60, bolo by to optimálne 
- sme niekde na 20 ku 80. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- nižší výber domácich daní by nás posunul vpred 
- vedenie mesta a zamestnanci by mali povinnosť napĺňať ten rozpočet a hľadať rezervy, 

kde nevyberáme efektívne daň, kde nie sú daňové priznania za majetok priznané 
- sú tam obrovské rezervy a nemuseli by sme tak veľký úver brať, ak by sa nám toto darilo 
- to čo pán zástupca rozprával pri komunálnom odpade, že nakúpime to softvérové 

vybavenie na to, aby sme to odhaľovali 
- mohli by sme rozpočtovať tu vec tak, aby to bol záväzok pre vás, že niekedy do polroka, 

do trištvrte roka sa nám tie kapitoly začnú napĺňať trošku lepšie 
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- príjmy z vlastníctva, príjmy z prenajatých pozemkov a budov znižujeme čiastku                           
niečo nám vypadlo? 

 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF)  

- v roku 2024 sme schválili jednorazový nájom pre lesy 
- pri schvaľovaní rozpočtu na rok 2024 sme výrazne nadhodnotili príjem z nájmov 
- v priebehu roka sme ho upravovali a znižovali. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- nepáči sa mi, že športovcom nezvyšujeme priamu dotáciu 
- všetky ceny išli hore 
- mali by sme im viac pomáhať 
- nemáme tu také firmy, ktoré by zasponzorovali šport 
- priama dotácia pre športové kluby by bola lepšia aj z cudzích zdrojov, nielen z mesta 
- roky nám rástol príjem z podielových daní 
- vrátili sme sa na nižšiu sumu, kde sme mali nejakých 90 000 eur, 86 000 eur v istom 

roku a klesli sme na 65 000 eur, 56 000 eur 
- toto sa mi nepáči. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- dotácie na športové kluby nepriame prostredníctvom financovania športovej haly 
a ďalších aktivít sa šplhajú u nás k miliónu eur 

- vedúci finančného oddelenia vám vyráta koľko sa dáva na hodiny športovej haly                       
na sídlisku Západ, lebo je najstratovejším zariadením na pomery Levoče z titulu 
rapídneho zvýšenia cien za teplo 

- mali sme rokovanie zo zástupcami firmy Steffe požiadali sme ich, aby nám vyčíslili 
náklady na odpojenie športovej haly od centrálneho spôsobu vykurovania 

- náklady za dodávku tepla nám išli za posledné dva, tri roky z 18 000 eur na 40 000 eur  
- chceme sa odpojiť do budúcna od centrálneho spôsobu dodávky do tejto haly 
- treba sa nám odpojiť od dodávky od Steffe aj od MŠ Francisciho 
- všade, kde sme sa odpojili išli nám náklady rapídne dole na dodávku tepla. 

 
Miroslav Čurilla (poslanec MZ) 

- pri príprave rozpočtu sa vychádza z východiska 
- sme závislí od príjmov zo štátu 
- tento rok je špecifický 
- pridám sa k tomu, že rozpočet podporím 
- nielen športovci, ale každý bude mať tento rok ťažký 
- zamestnanci mesta a ostatní nedostanú v tomto predvianočnom období žiadne peniaze 

naviac 
- nebudú to mať jednoduché ani riaditelia príspevkových organizácií, ani náčelník                  

MsP tlačiť ich do výkonu, aby to robili viac ako na 100 % 
- na konsolidáciu doplatili všetci, ktorí patria pod tento úrad. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- keď sa chceme baviť o správe úradu 
- sme 10 % pod bežný chod takéhoto mesta na správe úradu 
- opatrenia sa dotkli aj zamestnancov, pretože im nemáme z čoho odmeny vyplatiť. 
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Mgr. Vladimír Babej (poslanec MZ) 
- som rád, že poslanec Lorko sa stotožnil s mojou rétorikou ohľadom vody                                      

na Levočských Lúkach a že sme sa dopracovali k nule 
- je tu tabuľka koľko dáva mesto TSmL nepriamo na jednotlivé športové kluby 
- zarazilo ma, že HK Spiš Indians dostáva od mesta 141 372 eur platíme mu na činnosť 

zimný štadión  
- myslím si, že je to nefér a nepomer voči ostatným klubom 
- k tomuto zamysleniu ma donútila jedna situácia 
- stretol som občanov mesta Levoča, ktorí chodievali na zimný štadión a boli si ochotní 

zaplatiť 135 eur alebo neviem koľko za jednu hodinu toho ľadu 
- v tomto roku už tento ľad nemajú, lebo HK Spiš Indian zvýšil počet hodín a tým pádom 

boli vyčlenení preč 
- takýchto prípadov je možno viacej 
- chcem, aby sme sa nad tým zamysleli a dali to nejak do súladu 
- viem kedy HK vznikol, že poslanec Radoslav Kellner dostal kocku do výpožičky                       

na 20 rokov, že zrekonštruoval, opravil druhé, tretie poschodie 
- prvé poschodie, kde sú šatne ostali v réžií a stará sa o nich mesto  
- viem, že je tam nejaká zmluva so Slovenským hokejovým zväzom, ktorý prispel                       

na výstavbu zimného štadióna v Levoči nejakou sumou  
- my ako mesto sme povinní dať nejaké hodiny 
- bral som to, že keď tu príde repré alebo niečo také, že mesto im vyjde v ústrety a bude 

tu nejaká tréningová hala, ale nie že my budeme dávať 141 372 eur hokejovému klubu 
- chcem, aby hokej fungoval 
- neviem koľko je žiakov v klube z mesta Levoča a koľko je z okolitých miest 
- suma oproti ostatným klubom je nefér a možno tam je úspora pár desiatok tisíc eur, 

ktoré by sme vedeli využiť niekde úspešnejšie. 
 
Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- ďakujem, že si Mgr. Babej načal túto tému 
- myslíte, si, že keď futbalisti alebo hádzanári nebudú chodiť hrať do športovej haly,                

tak budú nižšie náklady na športovú halu? 
- myslite si, že keď Spiš Indians nebude korčuľovať, tak mesto zaplatí 134 000 eur menej 

na prevádzku zimného štadióna? 
- zvýšili sme ľady ráno od šiestej do siedmej, vtedy ho nikto nevyužíval čo ja viem 
- všetky veci sú verejne dostupné, ešte aj počet detí, ktoré chodia na Spiš Indians 
- je to rádovo 160 detí a sú deti aj mimo 
- môžu o tom hovoriť riaditelia škôl, ktorým sa zvýšil počet žiakov, internáty, na ktorých 

deti spia a ubytovania, kde rodičia detí prídu na zápasy 
- kiežby aj ostatné kluby takto dotiahli deti a ich rodičov do Levoče 
- nemyslím si, že keď my nebudeme tak 134 000 eur sa ušetrí 
- prvých 10 rokov mesto nemalo právo vyberať poplatky za hokejový klub,                                 

pretože  dostalo 1 000 000 eur dotáciu a dotácia bola podmienená tým 
- tento rok je desiaty a od septembra uvidíme čo bude  
- dostal som kocku a vtedy som nebol poslancom, ale Mgr. Babej asi bol a schválil to  
- dostali sme kocku a trojmesačný termín na jej opravu 
- mesto dole opravilo štyri šatne futbalistom za 125 000 eur 
- my sme urobili sedem šatní a mesto to stálo nula eur 
- nie sú mestské, ale po desiatich rokov budú 
- do našich šatní chodia deti a do futbalových šatní chodia iba dospelí ľudia 
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- šatne, ktoré sú dole mestské, tak mesto platí kúrenie, plyn, vodu, elektrinu,                              
ešte aj upratovanie 

- my máme šatne, ktoré sme si sami zrobili od sponzorských darov a tisíce hodín 
dobrovoľníckych prác a za odmenu si platíme vodu, elektrinu, kúrenie, opravy kotlov, 
všetko je v našej réžií. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- bolo by dobré, aby nám riaditeľ TSmL vysvetlil obsadenosť športovísk. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- nesúvisí to s rozpočtom 
- táto téma by mala ísť do cenníka TSmL. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- beriem späť 
- Mgr. Babej a pán Kellner mohol 
- 980 000 eur škrtá mesto na svojej réžii. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- nie 980 000 eur. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- výdavky verejnej správy je 60 000 eur menej na mzdách oproti roku 2024. 
 

Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 
- na správe úradu ako takej. 

 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- suma vyjde, keď sa priráta školstvo. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- neškrtáme z našich prevádzkových nákladov 
- nedá sa to takto rátať. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- čie sú to náklady? 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- aj pri TKO tvrdíte, že ideme niečo zreálňovať 
- aj pri školstve sa niečo zreálňuje 
- je to len nedávanie. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- keby to bolo optimálne nastavené, mal si štát zobrať aj budovy MŠ a ZŠ. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- súhlasím, s tým sa zhodneme 
- niektorí starostovia by nesúhlasili 
- mali financovanie nejak inak nastavené. 
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Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 
- už starostovia nebudú robiť guláš party z peňazí materských škôl na obciach 
- peniaze budú musieť ísť na materské školy. 

 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- skladá sa to z tých súm, čo boli v prezentácií 
- je to tých 615 tisíc eur 
- sú tam aj príspevkové a rozpočtové organizácie. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- zhodneme sa na sume 615 tisíc eur? 
 

Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 
- áno, je to 615 tisíc eur za mesto. 

 
Mgr. Vladimír Babej (poslanec MZ) 

- reakcia na pána Kellnera 
- sú to hodiny, ktoré boli zobraté v sobotu a v nedeľu. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- pri cenníku budete mať na to priestor. 
 
Mgr. Vladimír Babej (poslanec MZ) 

- tam by bola nejaká úspora. 
 
Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- mesto dotuje zimný štadión a chodia tam deti 
- podľa Mgr. Babeja by bolo rozumné, aby tam deti nechodili a mesto by ho tak či tak 

dotovalo, dotovalo by dospelých. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- v rozpočte to neriešime. 
 
JUDr. Ľubomír Murín (poslanec MZ) 

- nájde sa človek, ktorý by investoval viacej do športu ako je pán Kellner? 
- mrzí ma, že tu v rámci šetrenia a schvaľovania rozpočtu padajú také debaty, že zobrať 

ľad deťom na úkor prenájmu alebo ako bolo povedané v rámci TSmL,                                           
že napr. spoplatniť akcie Deň rodiny, Mikuláš 

- verejne by sa to nemalo pretriasať. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- prečo by sa to nemalo verejne pretriasať? 
- sú to akcie, ktoré zabezpečujú TSmL zdarma, vrátane Tajomnej Levoče. 

 
JUDr. Ľubomír Murín (poslanec MZ) 

- je priestor na komisiách. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- nesúvisí to s rozpočtom. 
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Ing. Dagmar Olekšáková (hlavná kontrolórka mesta) 
- dôležité pri rozpočte je vedieť riziká 
- posledné dva roky sa nenaplnila prognóza výnosu dane z príjmov fyzických osôb 
- zaťažovanie rozpočtu a úloh mesta je ďalšou realitou 
- nenaplnenie položiek vlastných bežných príjmov a nárast výdavkov na investičné akcie 

mesta 
- je dôležité plniť všetky záväzky, ktoré sme dali v rámci zmlúv o nenávratnom 

finančnom prostriedku 
- návrh rozpočtu odporúčam schváliť a návrh rozpočtu na roky 2026 a 2027 zobrať                  

na vedomie. 
 
JUDr. Lýdia Budziňáková, MBA (poslankyňa MZ) 

- presun sumy 10 000 eur v návrhu rozpočtu pre roky 2025-2027 z položky autorský 
dozor na stavbe revitalizácia amfiteátra v Levoči na položku projektová dokumentácia 
pre klimatizáciu kongresovej a divadelnej sály mestského divadla. 

 
UZNESENIE č. 13 
K bodu: Rozpočet mesta Levoča na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027 

Hl. za  15 proti  1 zdr  1  nehl 0 
 
MZ schvaľuje poslanecký návrh poslankyne MZ JUDr. Lýdie Budziňákovej, MBA:                 
MZ schvaľuje presun sumy 10 000 € v návrhu rozpočtu 2025-2027 z položky Autorský dozor 
na stavbe „Revitalizácia amfiteátra v Levoči“ na položku „Projektová dokumentácia                       
pre Klimatizáciu Kongresovej a divadelnej sály Mestského divadla“. 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 14 
K bodu: Rozpočet mesta Levoča na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027 

Hl. za  15 proti  0 zdr  2  nehl 0 
 

MZ schvaľuje rozpočet Mesta Levoča na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027. 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 15 
K bodu: Rozpočet mesta Levoča na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027 

Hl. za  15 proti  0 zdr  2  nehl 0 
 

MZ schvaľuje programový rozpočet Mesta Levoča na rok 2025 s výhľadom na roky                       
2026 a 2027. 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
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UZNESENIE č. 16 
K bodu: Rozpočet mesta Levoča na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027 

Hl. za  15 proti  0 zdr  2  nehl 0 
 

MZ schvaľuje použitie prostriedkov investičného fondu na rok 2025 na kapitálové výdavky 
vo výške 188 657 eur nasledovne: 
 

Účel Suma (eur) 

Projektová dokumentácia 50 000 
VO a kamerový systém - sídl. Pod Vinicou 325 
Výstavba elektronabíjacích staníc 875 
Výstavba kontajnerových stojísk 10 682 
Ihrisko pre každého -  sídl. Pod vinicou 2 335 
Petang 999 
Rekonštrukcia multifunkčného ihriska ZŠ G. Haina 
stavebný dozor  

5 000 

Splátky istín dlhodobých úverov 118 441 
Spolu 188 657 

 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 17 
K bodu: Rozpočet mesta Levoča na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027 

Hl. za  15 proti  0 zdr  2  nehl 0 
 

MZ schvaľuje zmenu použitia dlhodobého úveru z roku 2024 nasledovne: 
 

Účel Suma (eur) 

Rek. Ružová ul. 54 366 
VO a kamerový systém - sídl. Pod Vinicou 13 000 
Dom meštiansky na NMP č.47 - obnova objektu 215 022 
Dom meštiansky na NMP č.47 - stavebný dozor 35 550 
Dom meštiansky na NMP č.47 - autorský dozor 15 970 
Revitalizácia amfiteátra v Levoči  14 294 
Výstavba elektronabíjacích staníc 5 000 
Ihrisko pre každého -  sídl. Pod vinicou 36 621 

Spolu 389 823 

 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
 
 
 



31 
 

UZNESENIE č. 18 
K bodu: Rozpočet mesta Levoča na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027 

Hl. za  14 proti  1 zdr  2  nehl 0 
 

MZ schvaľuje čerpanie dlhodobého úveru vo výške 1 449 571 eur  na spolufinancovanie 
projektov nasledovne: 
 

Účel 
Suma 

(eur) 

Rekonštrukcia a modernizácia vybraných MK s prítomnosťou MRK 28 211 
Rekonštrukcia a modernizácia vybraných MK s prítomnosťou MRK – 
stavebný dozor 

8 504 

rekonštrukcia severozápadnej radiály v meste Levoča - stavebné práce  70 700 
rekonštrukcia severozápadnej radiály v meste Levoča – stavebný dozor  1 890 
cyklochodník III.etapa 59 411 
Dom meštiansky na NMP č.47 - obnova objektu 429 051 
Revitalizácia amfiteátra v Levoči - „ORBISFÉRA – spájanie ľudí a ich cesty“ 379 867 
Revitalizácia amfiteátra v Levoči - „ORBISFÉRA – spájanie ľudí a ich cesty“ 
- stavebný dozor 

30 000 

Revitalizácia amfiteátra v Levoči- „ORBISFÉRA – spájanie ľudí a ich cesty“  
autorský dozor 

22 550 

Odstránenie hav. stavu parkanového múru ( Bašta -dom 649/11) na východnej 
strane mestského opevnenia 

45 156 

Odstránenie hav. stavu parkanového múru (klasicistický pavilónik – 
Menhardská brána - Bašta -dom 649/11) na východnej strane mestského 
opevnenia 

73 069 

Výstavba bytových domov - technická infraštruktúra 228 024 
Výstavba bytových domov - inžinierska činnosť 18 911 
Rekonštrukcia multifunkčného ihriska ZŠ G. Haina 54 227 

Spolu 1 449 571 

 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 19 
K bodu: Rozpočet mesta Levoča na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027 

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 

MZ schvaľuje čerpanie krátkodobého úveru na predfinancovanie projektu „ORBISFÉRA – 
spájanie ľudí a ich cesty“ (amfiteáter) vo výške 1 764 816 eur. 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
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UZNESENIE č. 20 
K bodu: Rozpočet mesta Levoča na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027 

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 

MZ schvaľuje čerpanie preklenovacieho úveru vo výške 600 000 eur na preklenutie časového 
nesúladu medzi príjmami a výdavkami bežného rozpočtu (splatnosť do 31.12.2025). 
T: ihneď        Z: Mgr. Kamenický 
                                  Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 21 
K bodu: Stanovisko hlavnej kontrolórky k Návrhu rozpočtu na rok 2025 s výhľadom                
na roky 2026-2027   

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 

MZ berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky k Návrhu rozpočtu na rok                               
2025 s výhľadom na roky 2026 - 2027. 
T:10.12.2024        Z: Ing. Olekšáková 
    
UZNESENIE č. 22 
K bodu: Stanovisko hlavnej kontrolórky k dodržaniu podmienok na prijatie návratných 
zdrojov  financovania 

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky k dodržaniu podmienok na prijatie 
návratných zdrojov financovania. 
T:10.12.2024        Z: Ing. Olekšáková 
    
 
 
 

7. Cenový výmer č. 3/2024 – MHD Levoča 
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Anna Babicová - bližšie vysvetlila. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- v súčasnosti finišujeme so súťažou na nového dodávateľa  MHD v Levoči 
- na základe sťažností a podnetov od občanov mesta Levoče sme dospeli k záveru, že 

ľudia požadujú znovu zavedenie poplatkov za prevádzkovanie MHD 
- niektorí obyvatelia sa bezcieľne vozia MHD a starší ľudia si nemajú, kde sadnúť                        

a tí nás žiadajú o znovu zavedenie poplatkov v MHD. 
 
Mgr. Anna Babicová (vedúca CRaRM) 

- v roku 2022 bolo prepravených 115 891, v roku 2023 bolo 196 776, a toho roku               
za 10 mesiacov 161 879 prepravených, z toho je 70 % mladých. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- prečítam kategórie z dôvodovej správy. 
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Ján Lorko (poslanec MZ) 
- súťažíme nového dodávateľa? 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- súťažíme dodávateľa, dopravcu. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- parametre sú na aký autobus? 
 
Mgr. Anna Babicová (vedúca CRaRM) 

- 52 miest so státím. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- to je väčší autobus? 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- nie je to úplne veľký, ale väčší ako teraz. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- ďakujem, že ste vypočuli moju žiadosť. 
 
UZNESENIE č. 23 
K bodu: Tarifa cestovného č. 3/2024 (Cenový výmer) – MHD Levoča 

Hl. za  15 proti  0 zdr  0  nehl 2 
 

MZ schvaľuje Tarifa cestovného č. 3/2024 (Cenový výmer) pre klasifikáciu produkcie 
60.21.21 Mestská pravidelná doprava osôb pre dopravcu . 
T: 01.01.2025        Z: Mgr. Babicová 
                                  Mgr. Kučka 
 
 
 
 
 

8. Informácia o vydaní doplnkov k Organizačnému poriadku 
Mestského úradu v Levoči  

 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Ing. Vilkovský, MBA – bližšie vysvetlil. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- máme tu dodatky k organizačnému poriadku č. 47, 48, 49, 50, 51 
- týkajú sa pracovných pozícií v rámci MsÚ, príchody a odchody zamestnancov 
- celkový stav zamestnancov k 31.12.2024 bude nižší ako bol k 1.1.2024 
- aj s opatrovateľkami, terénnou sociálnou prácou, MOaPS robíme výplaty pre zhruba             

96 zamestnancov. 
 
Ing. Jarmila Lisoňová (vedúca OOaVP) 

- tuším okolo 124 ľudí. 
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UZNESENIE č. 24 
K bodu: Informácia o vydaní doplnku č. 47 k organizačnému poriadku Mestského úradu 
Levoča 

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ berie na vedomie informáciu primátora mesta o zmene organizačného poriadku 
Mestského úradu v Levoči účinnej od 01.07.2024, s výnimkou druhej odrážky v bode I. účinnej 
od 01.08.2024 (doplnok č. 47 k organizačnému poriadku). 
T: 31.12.2024        Z: Ing. Lisoňová 

    Mgr. Kučka     
 
 
UZNESENIE č. 25 
K bodu: Informácia o vydaní doplnku č. 48 k organizačnému poriadku Mestského úradu 
Levoča 

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0  
 
MZ berie na vedomie informáciu primátora mesta o zmene organizačného poriadku 
Mestského úradu v Levoči účinnej od 03.09.2024 (doplnok č. 48 k organizačnému poriadku). 
T: 31.12.2024        Z: Ing. Lisoňová 

    Mgr. Kučka 
 
 
UZNESENIE č. 26 
K bodu: Informácia o vydaní doplnku č. 49 k organizačnému poriadku Mestského úradu 
Levoča 

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0  
 
MZ berie na vedomie informáciu primátora mesta o zmene organizačného poriadku 
Mestského úradu v Levoči účinnej od 09.09.2024 (doplnok č. 49 k organizačnému poriadku). 
T: 31.12.2024        Z: Ing. Lisoňová 

    Mgr. Kučka 
 
 
UZNESENIE č. 27 
K bodu: Informácia o vydaní doplnku č. 50 k organizačnému poriadku Mestského úradu 
Levoča 

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0  
 
MZ berie na vedomie informáciu primátora mesta o zmene organizačného poriadku 
Mestského úradu v Levoči účinnej od 17.09.2024 (doplnok č. 50 k organizačnému poriadku). 
T: 31.12.2024        Z: Ing. Lisoňová 

    Mgr. Kučka 
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UZNESENIE č. 28 
K bodu: Informácia o vydaní doplnku č. 51 k organizačnému poriadku Mestského úradu 
Levoča 

Hl. za  17 proti  0 zdr  0  nehl 0  
 
MZ berie na vedomie informáciu primátora mesta o zmene organizačného poriadku 
Mestského úradu v Levoči účinnej od 01.10.2024 (doplnok č. 51 k organizačnému poriadku). 
T: 31.12.2024        Z: Ing. Lisoňová 

    Mgr. Kučka 
 
 
 
 

9. Plán práce MZ v Levoči na rok 2025 
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Ing. Vilkovský, MBA – bližšie vysvetlil. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- ďalším bodom je rokovací poriadok MZ a plán práce na rok 2025 
- poprosím zmeniť bod č. 5 správa o kontrolnej činnosti z 24.4.2025 pôjde do materiálov 

vo februári 
- kontrolór je povinný 60 dní po ukončení kalendárneho roka predkladať správu MZ. 

 
UZNESENIE č. 29 
K bodu: Plán práce MZ na rok 2025  

Hl. za  16 proti  0 zdr  0  nehl 1 
 
MZ berie na vedomie plán práce MZ na rok 2025 podľa predloženého návrhu. 
T: 31.12.2024        Z: Ing. Lisoňová 

    Mgr. Kučka 
 
 
 
 

10. Návrh cenníka Technických služieb mesta Levoča s účinnosťou 
od 01.01.2025 

 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Minďaš – bližšie vysvetlil. 
 
Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSML) 

- predkladám návrh cenníka TSmL s účinnosťou od 1.1.2025 
- dôvodom konsolidácia bol náš rozpočet pre rok 2025 rapídne znížený, preto sme museli 

pristúpiť k úprave cien 
- cenník služieb je komplex hlavnej činnosti a podnikateľskej činnosti 
- predložili sme komplet celý cenník 
- zmena sadzby DPH sa premietne od 1.1.2025 
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- ceny sú upravené podľa aktuálnych kalkulačných vzorcov 
- zastavil by som sa pri cenníku cintorínskych služieb 
- čo sa týka poskytovania cintorínskych služieb, kde je za jednotlivými bodmi číslo 10, 

do neho vstúpiť nemôžete, je to schválené výmerom PSK 
- pri cenníku športových služieb chcem upozorniť, že od 1.1.2025 bude znížená sadzba 

DPH vo výške 5 % aplikovateľná výlučne na služby súvisiace so vstupom na športové 
podujatia 

- tento režim sa nebude vzťahovať na ďalšie činnosti ako sú vstupné na športoviská               
alebo rekreačné služby  

- do 31.12.2024 platí pri športoviskách sadzba na jednotlivé prenájmy športovísk 10 % 
- od 1.1.2025 to bude 23 % 
- týka sa to aj viacúčelovej vodnej nádrži 
- sme platcom DPH 
- cenník športových služieb vykonávame v rámci hlavnej činnosti a DPH                                   

si neuplatňujeme 
- v správe máme futbalový štadión, športovú halu, zimný štadión a viacúčelovú vodnú 

nádrž 
- kontrola najvyššieho kontrolného úradu nám dala návod 
- povedala, že nie je možné, aby príspevková organizácia poskytovala športoviská 

bezodplatne 
- spravili sa zmluvy s jednotlivými klubmi, ktoré využívali mestské športoviská 
- jednotlivé športové kluby mali podpísanú zmluvu s mestom, kde im mesto vo forme 

dotácie preplatilo hodiny, ktoré realizovali svoju športovú činnosť v športovej hale 
- nebudem hovoriť v hypotéze, že ak by klub Spiš Indian nenavštevoval zimný štadión 

v ranných hodinách alebo by mal menší počet hodín o koľko by bol príspevok menej            
a koľko by sa ušetrilo 

- tie hodiny, ktoré využíva HK Spiš Indian nefigurujú v našom účtovníctve, ani v meste  
- skresľuje to celé náklady na zimný štadión 
- tie hodiny, ktoré oni majú nikde nefigurujú, máme ich my vo svojich výkazoch  
- zimný štadión má byť využitý 
- je tu nepomer 
- chceme podporovať deti a mládež, ale čím viac hodín má Spiš Indians, tým menej hodín 

je možné prenajať fyzickým a právnickým osobám zimný štadión 
- mesto si musí uvedomiť, že čím viacej hodín bude dávať bezodplatne,                                         

tak tým ten príspevok na zimný štadión bude vyšší 
- išli sme o jedného zamestnanca menej, aj v športovej hale 
- veľa možnosti tam nie je  
- kazí nám to čísla 
- športovú halu využíva ZŠ Francisciho na výchovno-vzdelávací proces, školská družina, 

CVČ a kluby  
- ak sa zvýši cenník dostanú menej hodín v športovej hale 
- mali by sme vytvoriť tlak na športové kluby, aby aj manažment ich hodín v športovej 

hale bol nastavený tak, aby ju využívali v maximálnej možnej miere a s maximálnym 
možným počtom  

- poplatok za teplo v športovej hale je enormne vysoký 
- sme tam s jedným zamestnancom, ktorý je správca a s dvoma upratovačkami. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- zimný štadión nie je v účtovníctve, mesto neposiela peniaze 
- športová hala a futbalový štadión. 
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Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSML) 
- je. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- pri zimnom štadióne dávate bezodplatne? 
 
Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSML) 

- zimný štadión funguje na základe zmluvy so Slovenským zväzom ľadového hokeja,     
kde mesto Levoča má poskytnúť denne 6 hodín na tréningový proces detí a mládeže 

- máme iba jediný hokejový klub Spiš Indians. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- tých hodín je viac či menej? 
 
Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSML) 

- v roku 2024 je to 859,5 hodín. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- som rád, že taký HK v meste je 
- ostatných ľado hodín je koľko? 

 
Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSML) 

- máme hodiny, ktoré využíva komercia (platia si plnú sumu) a tých je 1 014 
- hodiny na verejné korčuľovanie je ich 183 
- hodiny, ktoré využívajú školy je 22 a platili podľa platného cenníka 30 eur. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- v prípade športovej haly? 
 
Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSML) 

- FK FK05 Levoča má 70 hodín 
- HK Slovan Levoča má  125 hodín 
- Miestny klub Slovenský orol má 5 hodín 
- Fbk QuickBall Levoča má 350 hodín. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- škola platí zníženú taxu? 
 
Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSML) 

- škola platí normálne podľa cenníka 40 eur 
- vo forme príspevku jej to refunduje mesto 
- CVČ nemám. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- uráža ma keď športový klub má hodiny a má celú športovú halu k dispozícií a behajú 
tam dvaja, traja ľudia na tréningu 

- to je veľkorysé 
- je to manažment predsedu príslušného športového klubu. 
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Ján Lorko (poslanec MZ) 
- aj to, ale treba sa pustiť cestou tepelné čerpadlá a fotovoltika. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- v prvom rade sa ale musíme odpojiť od Steffe. 
 
JUDr. Ľubomír Murín (poslanec MZ) 

- chcel by som sa opýtať na futbalový štadión  
- koľko hodín využíva klub a koľko hodín sú pre komerčné účely. 

 
Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSML) 

- komerčné účely nula a futbalový klub 100 %. 
 
JUDr. Ľubomír Murín (poslanec MZ) 

- je vôbec záujem a taká možnosť aj pre komerčné účely? 
- prečo máme tam tú cenu, keď sa nevyužíva na komerčné účely? 

 
Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSML) 

- ak by niekto z nejakých škôl prípadne iných organizácii mal záujem si prenajať 
futbalový štadión na celý deň, aby tam taká možnosť bola. 

 
Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- radšej dosiahnime stav, aby tam bolo toľko detí koľko tam má byť a aby športovisko 
bolo plné. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- má to manažovať mesto, alebo športový klub? 
 
Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- nemá to manažovať mesto 
- celá debata sa točí o tom, že koľko ušetríme, ak sa bude využívať menej hodín futbalový 

štadión alebo zimný štadión, alebo športová hala 
- neušetríme skoro nič 
- drvivá väčšina nákladov tých športovísk sú fixné náklady 
- variabilné sú možno 10-15 % 
- my tých 85 % zaplatíme tak či tak 
- čím menej hodín sa bude využívať tak bude iba drahšia jednotka. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- neuráža vás to ako poslancov, že to platíme z mestského rozpočtu a behajú tam dvaja 
ľudia? 

 
Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- zaveďme systém, že keď bude športovisko nevyužité napr. menej ako päť ľudí zaplatí 
športový klub sankciu. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- máte športovú komisiu, ste to mali tam rozobrať. 
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Mgr. Jaroslav Kramarčík (poslanec MZ) 
- dobre chápem, že tých 67 000 eur čo pôjde na nájom, pán riaditeľ TSmL obmedzíte 

počty hodín koľko oni tam budú chodiť? 
 
Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSML) 

- táto suma sa rozdelí medzi štyri športové kluby, ktoré využívajú športovú halu  
- každý jeden klub bude mať menší počet hodín na danom športovisku 
- malo by ich to prinútiť, aby tréningový proces využívali efektívne a vedeli jednotlivé 

kategórie spájať. 
 
Mgr. Jaroslav Kramarčík (poslanec MZ) 

- neprídeme o tie partie kvôli cene, ktoré chodia na zimný štadión hrávať a budeme                   
viac doplácať? 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- cena bez DPH ostáva tá istá. 
 
Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSML) 

- zimný štadión je naplnený 
- žiadne partie neavizovali, že by mali skončiť 
- niektorí by chceli tie lukratívne časy cez víkend 
- musia sa prispôsobiť voľným ľado hodinám 
- od piatej, šiestej hodiny poobede nie je možnosť sa dostať na zimný štadión. 

 
Mgr. Jaroslav Kramarčík (poslanec MZ) 

- školské zariadenia chodia v časoch, keď tam nikto nie je? 
 
Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSML) 

- áno. 
 
Mgr. Jaroslav Kramarčík (poslanec MZ) 

- keď zvýšime z 30 eur na 60 eur, je to rozdiel 660 eur pri tých 22 hodinách 
- neprídeme aj o tých 660 eur? 

 
Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSML) 

- v minulom cenníku už bola suma 50 eur 
- poslaneckým návrhom sa znížila na 30 eur 
- 12 hodín bola ľadová plocha využitá cudzími školami Domaňovce, Smižany, Kurimany 

a pod. 
- 10 hodín za celý rok 2024 využili levočské školy 
- mali 30 eur platbu 
- druhá základná škola nebola ani raz na zimnom štadióne 
- tých 60 eur je symbolická suma a nepokryje náklady 
- deväť mesiacov v roku máme otvorený zimný štadión a bolo 10 hodín využitia škôl. 

 
MUDr. Ingrid Dzurňáková, MBA (poslankyňa MZ) 

- máme športovú komisiu a športové kluby 
- chcela by som poprosiť, aby ste pozvali poslancov, kluby a riaditeľa TSmL na komisiu, 

aby sme mali lepší prehľad 
- dávam poslanecký návrh na ukončenie diskusie. 
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UZNESENIE č. 30  
K bodu: Návrh cenníka Technických služieb mesta Levoča s účinnosťou od 01.01.2025 

Hl. za  11 proti  0 zdr  2  nehl 3 
 
MZ schvaľuje poslanecký návrh poslankyne MZ MUDr. Ingrid Dzurňákovej, MBA:                 
ukončenie diskusie k bodu. 
T: 10.12.2024        Z: Mgr. Minďaš 
 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- MZ schvaľuje cenník TSmL s účinnosťou od 1.1.2025. 
 
UZNESENIE č. 31  
K bodu: Návrh cenníka Technických služieb mesta Levoča s účinnosťou od 01.01.2025 

Hl. za  11 proti  0 zdr  1  nehl 4 
 
MZ schvaľuje návrh Cenníka Technických služieb mesta Levoča s účinnosťou od 01.01.2025. 
T: 10.12.2024        Z: Mgr. Minďaš 
 
 
 
 

11. Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2025 
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Ing. Olekšáková– bližšie vysvetlila. 
 
Ing. Dagmar Olekšáková (hlavná kontrolórka mesta) 

- dostali ste návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2025 
- kontroly sa týkajú transparentnosti, evidencie majetku 
- medzi nimi je aj kontrola aktuálnosti interných smerníc mesta Levoča 
- kontrolórka plní úlohy, ktoré sú uvedené v bode B a v bode C. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- sú návrhy na doplnenie plánu kontrolnej činnosti? 
- pokiaľ nie, MZ schvaľuje plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2025. 

 
UZNESENIE č. 32 
K bodu: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2025  

Hl. za  14 proti  0 zdr  0  nehl 2 
 
MZ schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2025.  
T:10.12.2024        Z: Ing. Olekšáková 
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12. Interpelácie poslancov 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- ďalším bodom sú interpelácie poslancov 
- nie sú žiadne. 

 
 

13. Záver  
 
Primátor mesta Ing. Miroslav Vilkovský, MBA poďakoval poslancom Mestského 
zastupiteľstva za účasť na 18. Mestskom zastupiteľstve, zaželal krásne Vianoce, všetko dobré 
do Nového roku a ukončil rokovanie. 
 
 
 
V Levoči 10.12.2024 
 
 

 


